

## Zápis ze schůze předsednictva CASA, 25. 6. 2024, 10:00–12:00, kancelář UESEBS

**Přítomni:** Adam Horálek (AH), Hedvika Novotná (HN), Barbora Stehlíková (BS), Varvara Borisova (VB), Nikola Balaš (NB), Alžběta Wolfová (AW)

Termín příští schůze předsednictva stanoven na 6. září od 15:00 do 17:00, místo TBA

### AGENDA

#### 1. Bienální konference CASA

- VB seznámila předsednictvo s reakcemi na výzvu týkající se zaslání návrhu k 8. bienální konferenci CASA. Jediný návrh předložila Eva Ferrarová (FF UK), konkrétně na téma konference, a to téma stárnutí.
- Předsednictvo považuje dané téma za příliš úzce vymezené a uvažovalo o možnostech rozšíření.
- **VB** napíše e-mail Evě Ferrarové s poděkováním.
- Vzhledem k tomu, že nebyl podán žádný návrh o zapojení instituce a nabídnutí lokality pro konferenci, diskutovalo dále předsednictvo o dalším možném postupu. Jelikož organizace konference představuje velkou zátěž, klade si předsednictvo za cíl navázat institucionální spolupráci za účelem organizace konference.

#### TÉMA

- AH – rozšířit navržené téma stárnutí na téma “Age for/of/in anthropology”. Jako předběžné téma bylo odsouhlaseno jednohlasně.
- Předsednictvo předpokládá, že téma bude možné doladit až po ujasnění případné institucionální spolupráce.

#### INSTITUCIONÁLNÍ SPOLUPRÁCE

- Předsednictvo se dohodlo na cíleném oslovení členů CASA se zájmem navázat institucionální spolupráci:
  - Jaroslav Šotola UPOL – osloví **HN**
  - Jan Kapusta ZČÚ – osloví **AW**
  - UPCE – osloví **AH**
  - Eva Kotašková MUNI – osloví **VB**
  - Zita Skořepová a Michal Pavlásek EÚ AV ČR – osloví **NB**

#### LOKACE

- Cílem předsednictva je uspořádat konferenci mimo Prahu tak, aby mohla být lépe dostupná i mimopražským antropologům a zabránila tak pragocentrismu.
- Pro případ, že by nedošlo k dohodě na organizování konference na jedné z výše zmíněných institucí, bude předsednictvo souběžně zjišťovat možnosti (kapacita a cena) jiných prostor:
  - Školící centrum v Českém Krumlově – **AW** kontaktuje Markétu Slavkovou
  - Výjezdni prostory UK – zjistí **AH**

- o Prostory EÚ AV ČR – zjistí **NB**
- o Dále se obecně každý člen předsednictva bude snažit zjistit možnosti pro konání konference mimo Prahu
- Podmínky pro daný prostor jsou následující:
  - o Kapacita 60–80 osob
  - o 1 velký přednáškový místnost, 2–3 seminární místnosti;
  - o 1 z místností technicky vybavená na videoprojekce.

### Další ujednání k bienální konferenci

- Konání konference: podzim 2025 (druhá půlka října), vícedenní
- Časový rámec: konec září – draft anotace konference; nejpozději leden – odstartování výzvy pro návrhy panelů; nejpozději konec května – deadline na papers
- Jazyk konference: angličtina, čeština
- Formát: on-site (cíl konference je především socializační)
- **AH** osloví SASA, jestli by neměli chuť navázat napůvodní spolupráci v organizování společné konference
- **BS** vytvoří tabulku na sdílení informací týkajících se oslovených institucí a zjištěných prostor. **Deadline pro doplnění: 15. 7. 2024**
- Na příští schůzce v září předsednictvo definitivně rozhodne o podobě příští konference.

## 2. Webové stránky

- AH kontaktoval Milana Durňaka, zda by nechtěl vytvořit stránky CASA. Bohužel na to nemá kapacity.
- VB oslovila známého, ale nezískala žádnou reakci
- **AW** zkusí oslovit svého známého
- AW přednesla návrh vytvoření seznamu odborníků pro média na web. Ostatní jsou k takovému seznamu skeptičtí, jelikož média obvykle nehledají v profesních organizacích, ale přímo oslovují instituce. Nemalá práce na takovém seznamu by tedy byla nakonec zbytečná.
- AW zmiňuje, že by se této práci ráda ujala a že tedy přednese návrh na valném shromáždění

## 3. Anthropology Days

- Otázka financí: v září budeme předkládat RVS návrh na projekty a dalo by se začlenit
- BS žádá **VB** o promyšlení konkrétní částky.
- VB uvažuje, že by ráda opět využila prostor Kampusu Hybernská, který by nejspíše bylo možné zajistit zadarmo

- Program by mohl být odpolední, např. od 15:00 a mohl by zahrnovat workshop (např. o práci s digitálními daty), diskusní panel a promítání. S návrhem členstvo předsednictva souhlasí jednohlasně.

#### 4. Cargo

- Nyní je vytvořena velmi stručná smlouva s tím, že detaily budou popsány v jednacím řádu, který je možné snáze měnit.
- Smlouvu musí odsouhlasit UHK, poté bude předána předsednictvu CASA spolu s jednacím řádem, který bude co nejdříve finalizován redakční radou
- Předsednictvo se dohodlo, že tuto verzi předá ke komentování i předchozímu předsednictvu, které vyjednávání s UHK a UPCE započalo

#### 5. Jiné

- AW vznesla otázku ohledně vyplácení odměn za nadměrnou činnost pro CASA – **AW** zjistí ze zápisů schůzí předsednictva, na jaké částce se předsednictvo shodlo
- Jelikož je již známé datum konání VS a je cílem zajistit co největší účast, předsednictvo začne informovat členstvo již od října (může být také součástí e-mailů týkajících se GS)

### NOVÉ ÚKOLY

#### AH

- ✓ Napíše SASA
- ✓ Osloví UPCE
- ✓ Zjistí výjezdní prostory UK

#### HN

- ✓ Osloví UPOL

#### AW

- ✓ Osloví ZČU
- ✓ Kontaktuje Markétu Slavkovou
- ✓ Kontaktuje webdesignera
- ✓ Zjistí dohodnutou částku odměn

#### VB

- ✓ Napíše Evě Ferrarové
- ✓ Promyslí do září částku na AD
- ✓ Osloví MUNI

#### NB

- ✓ Osloví EÚ AV ČR

- ✓ Zjistí prostory EÚ AV ČR

### BS

- ✓ Vytvoří tabulku pro zápis informací ke konferenci
- ✓ Pozeptá se na prostory kolegy

### ÚKOLY z minulé schůze dne 17. května

- ✓ členové předsednictva poptají programátory a zamyslí se do příští schůze nad tím, jak by měl vypadat web CASA
- ✓ členové předsednictva do příští schůze zváží, jaké propagační materiály by měla CASA mít
- ✓ BS na začátku prosince letošního roku informuje členstvo o změně výše členských poplatků.
- ✓ HN provede během léta rešerši pro zjednodušení volebního řádu

Zapsala Barbora Stehlíková